
Styrelsemöte JLDK 2024-10-03. 

 

Närvarande: Bo Johansson, Lars Karlsson, Magnus Enocson, Erland Persson,  Magnus Grahn, Roger 

Johansson & Christoffer Thalin. 

 

Frånvarande: Andreas Sedin, Arnold Pettersson, Johanne Kanstedt & Daniel Fälth. 

 

§ 1. Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

§ 2. Val av sekreterare och justerare. Magnus Enocson valdes till att föra protokollet och Lars 

Karlsson valdes till att justera protokollet. 

§ 3. Dagordningen godkändes. 

§ 4. Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 5. Inga inkomna skrivelser att rapportera. 

§ 6. Ordförande redovisar klubbens ekonomi, kortfattat t.o.m sista september. Eksjöutställningen gav 

ett positivt resultat på dryga tiotusen kronor. Ekonomin är fortsatt god.  

§ 7. IT, inget att rapportera. 

§ 8. T.o.m sista september har klubben haft 78 starter i viltspår. KM 2025 kommer hållas 10 maj -25. 

Klubben kommer med största sannolikhet tvingas använda ” SKK start” fr.o.m 1/7 2025 för alla 

viltspår. Det kommer innebära att alla anmälningar till viltspår måste göra minst 5 dagar i förväg. 

§ 9. Två hundar anmälda till drevprov denna säsong. 

§ 10. KM drevprov hålls 1/11. Inbjudan utskickad till kvalificerade hundar. Svar skall inkomma senast 

20/10. Lottningen av domare hölls. 

Hund   Domare 

River Race Bianca  Sune Hansson 

Drevertassens Gina  Bengt Gunnarsson 

Bella   Bengt Eriksson 

Generalpassets Bella  Bo Andersson 

Abrahamsängs Apollo  Daniel Fälth 

§ 11. Unghundsprovet hålls 26/10, sista anmälningsdag 11/10 respektive 28/12, sista anmälningsdag 

13/12. 

§ 12. Datum för utställningar 2027 diskuterades. Beslut togs att vi skall ansöka om, Skillingaryd 

20270509 och Eksjö 20270815. Så snart som detta är möjligt.  

§ 13. Avelsrådet informerade om att det planeras en fysisk avelskonferens 2025. I övrigt inget att 

rapportera. 



§ 14. Mötet beslutade att årsmötet 2025 skall hållas den 8 februari, på Tallnäs om möjligt. Lars K 

bokar om möjligt och tar in prisuppgifter på lokal och middag. 

§ 15. Övriga frågor. Ordförande frågade om någon var intresserad av att eventuellt hjälpa till att 

döma på ”Sydsvenskan” i Kalmar. Magnus Grahn sa att han eventuellt kunde ställ upp vid behov. 

Vidare diskuterades om klubben skulle göra något ”speciellt” i samband med att klubben firar 70-års 

jubileum 2026. Olika förslag diskuterades. Mötet beslutade att ta upp frågan på kommande möte.  

§ 16. Nästa möte hålls på Sävsjö Transport 26/11 kl. 18.30. 

§ 17. Ordförande tackade alla för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.  

 

 

Bo Johansson  Magnus Enocson  Lars Karlsson 

Ordförande  Sekreterare   Justerare 

 

 

 


